
P R O T O K Ó Ł     

z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej 

w dniu 23 stycznia 2007 r.

Obecni : 

wg listy obecności.

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Urszula Polak-Wałek- Skarbnik Miasta, Marek Mrozowski-Burmistrz Miasta,  Adam Jandała- Kierownik 
Wydziału Edukacji,   Teresa Wąsowicz- Kierownik Wydziału Polityki Społecznej.

Posiedzenie Komisji prowadził :

Przewodniczący Komisji Sławomir Święch

Porządek posiedzenia:

1. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych
2. Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2007.
3. Sprawy bieżące

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Powitał członków Komisji Finansowo-Budżetowej.
- Przechodzimy do omówienia  materiałów sesyjnych  związanych  z  budżetem.  Proszę  panią 

Skarbnik o wprowadzenie.

Urszula Polak-Wałek                    -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia  zwolnienia  z  podatku  od  nieruchomości.  Zakład  Opieki  Zdrowotnej  zwraca  się  z 
prośbą  o  zwolnienie  z  podatku  od  nieruchomości  na  2007  rok.   Podobna  uchwała 
podejmowana  była  pod  koniec  2005  roku.  Zakład  ten  był  zwolniony  z  podatku  od 
nieruchomości w 2006 roku w kwocie 94.664 zł.

GŁOSOWANIE  ( radny W. Oczkowicz nie brał udziału w głosowaniu)

4 za
0 przeciw
2 wstrzymało się

Przewodniczący  stwierdził,  że  projekt  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  z  podatku  od 
nieruchomości na 2007 rok  został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 



Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do omówienia projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy z 
organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku 
publicznego w zakresie realizacji zadań publicznych na rok 2007”. Proszę panią Wąsowicz o 
omówienie w/w projektu uchwały. 

Teresa Wąsowicz                          -                             Kierownik Wydziału Polityki Społecznej  

- Omawia  projekt  uchwały  przedstawiony  radnym.  Program  ten  uchwalany  jest  corocznie. 
Program ten generalnie nie różni się od programu, który uchwalany był w roku poprzednim. 

Andrzej Światek                            -                             Członek Komisji  

- Uważam, że najpierw powinien zostać podjęty ten projekt uchwały, a dopiero później budżet, a 
nie na odwrót.   Ja przy głosowaniu tej uchwały wstrzymam się ponieważ uważam, że jest to 
odwrócenie sprawy. 

Teresa Wąsowicz                          -                             Kierownik Wydziału Polityki Społecznej  

- Program będzie realizowany do wysokości środków w budżecie. 

Grażyna Strączek                          -                             Członek Komisji  

- Mam pytanie odnośnie wymogów w punkcie VIII.  Czy do tej  pory osoby ubiegające się o 
dotacje spełniały te wymogi?

Teresa Wąsowicz                          -                             Kierownik Wydziału Polityki Społecznej  

- To zależy od tego czy powierzamy, czy wspieramy zadanie. 

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Kto z państwa radnych pozytywnie opiniuje projekt uchwały?

GŁOSOWANIE  

3 za
0 przeciw
4 wstrzymało się

Przewodniczący  stwierdził,  że  projekt  uchwały  w  sprawie  „Programu  współpracy  z 
organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku 
publicznego w zakresie realizacji zadań publicznych na rok 2007”.  został pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję. 



Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do omówienia projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2007.

Teresa Wąsowicz                          -                             Kierownik Wydziału Polityki Społecznej  

- Omawia  projekt  uchwały  przedstawiony  radnym.  Program  ten  wymagany  jest  ustawowo, 
corocznie. Jest praktycznie nie zmieniamy. Są to zadania wynikające z ustawy o wychowaniu 
w trzeźwości.  

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- W założeniu kwoty przewidziane  w tym projekcie uchwały są zgodne i wynikają z budżetu?

Teresa Wąsowicz                          -                             Kierownik Wydziału Polityki Społecznej  

- Tak jest to zgodne z budżetem. 

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Proszę by na przyszłość Komisja otrzymywała informację ile jest dochodów i jaka jest skala 
wydatków.

Teresa Wąsowicz                          -                             Kierownik Wydziału Polityki Społecznej  

- Przedstawimy radnych na sesji.

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Jaki jest skład tej komisji?

Teresa Wąsowicz                          -                             Kierownik Wydziału Polityki Społecznej  

- Jestem ja,  Komendant  Policji,  Komendant  Straży-  Ryszard  Mędrzak,  pani  Banaś-dyrektor 
MOPS, dwóch kuratorów sądowych, pielęgniarka z Poradni Przeciwalkoholowej i psycholog z 
Poradni Przeciwalkoholowej.

Andrzej Światek                            -                             Członek Komisji  

- Jak wygląda sprawa „kapslowego”?

Teresa Wąsowicz                          -                             Kierownik Wydziału Polityki Społecznej  

- Najwięcej otrzymujemy z REAL’a ok. 300.000 zł rocznie. 



Grażyna Strączek                          -                             Członek Komisji  

- Należy zastanowić się czy wspieramy osoby dorosłe, które mają problem z alkoholem czy też 
dzieci i młodzież. Organizując zajęcia pozalekcyjne tym samym będziemy odciągać dzieci i 
młodzież od budek z piwem. 

Andrzej Światek                            -                             Członek Komisji  

- jaki procent stanowią dzieci w stosunku do całości problemu?

Teresa Wąsowicz                          -                             Kierownik Wydziału Polityki Społecznej  

- Musze zrobić rozeznanie we wszystkich szkołach.  Taka informacja będzie przedstawiona w 
sprawozdaniu. 

Marcin Musiał                   -                             Członek Komisji  

- Mam pytanie dotyczące działalności spółdzielni. Wiem, że w dużych miastach te spółdzielnie 
rozwiązują problem bezrobocia. Czy one mają dotacje ze środków unijnych?

Teresa Wąsowicz                          -                             Kierownik Wydziału Polityki Społecznej  

- Otrzymują dotacje z gminy ale przede wszystkim zarabiają sami  na siebie.  Mogą również 
ubiegać się o środki z Urzędu Marszałkowskiego. 

Marcin Musiał                   -                             Członek Komisji  

- Wydaje  mi  się  że wśród bezrobotnych  można przeprowadzić  jakieś szkolenia  i  starać się 
wyłonić osoby, które będą nadawały się do prowadzenia takiej działalności.( np.: prowadzenie 
stołówki).

Teresa Wąsowicz                          -                             Kierownik Wydziału Polityki Społecznej  

- To środowisko osób uzależnionych, które jest u nas to jest tak, że od momentu utworzenia 
klubu Abstynenta nigdy nie chcieli dotacji ponieważ oni się sami boją, żeby te pieniądze się 
nie rozeszły, żeby nie było żadnych afer.

Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta  

- Problem walki z bezrobociem jest problemem bardzo złożonym i przede wszystkim uważam, 
że  wszystkie  dotychczasowe  działania  są  błędne.  Uważam,  że  oferowanie  ludziom 
bezrobotnym prowadzenie własnej działalności gospodarczej jest działaniem szkodliwym. 

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Jeśli nie ma więcej pytań proszę o przegłosowanie projektu uchwały. Kto z państwa radnych 
jest za?



GŁOSOWANIE  

4 za
0 przeciw
3 wstrzymało się

Przewodniczący  stwierdził,  że  projekt  uchwały  w  sprawie uchwalenia  Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2007.  został pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję. 

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do omówienia projektów uchwał w zakresie gospodarki nieruchomościami.
- Proszę panią Jaroń o omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Czeladź.

Grażyna Jaroń                -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Przede wszystkim chodzi o zamianę planu zagospodarowania przestrzennego dot. Dziekana 
III  B.  Wymogi  ustawy  są  takie,  że  musi  być  bezwzględna  zgodność  studium  z  planem. 
Zgodnie z obowiązującym studium ten teren w części  przeznaczony jest pod budownictwo 
niskiej intensywności zabudowy, część pod budownictwo wysokiej intensywności zabudowy. 
Doszliśmy  do  wniosku  że  racjonalnym  wykorzystaniem  tego  terenu  będzie  budownictwo 
niskiej intensywności zabudowy. 

Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta  

- Te zapisy, które proponujemy są uniwersalne budownictwo ale nie odrzucamy budownictwa 
wielorodzinnego. 

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- W zeszłym roku poruszaliśmy już ten problem, czy jest to kontynuacja tego tematu?

Grażyna Jaroń                -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Jest to zakończenie tego tematu. 

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Kto z państwa radnych jest za przyjęciem?

GŁOSOWANIE  

1 za
0 przeciw
6 wstrzymało się



Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i 
kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Czeladź  został  pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję.

Grażyna Jaroń                -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego osiedla mieszkaniowego „ Dziekana III B” w Czeladzi.

Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta  

- Chciałabym podkreślić, że pojawia się tutaj kwestia nakładów na uzbrojenie. 

Władysław Oczkowicz                -                             Członek Komisji  

- Czy jest jakiś wymóg?

Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta  

- Jest wymóg ustawowy. 

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Kto z państwa radnych jest za przyjęciem?

GŁOSOWANIE  

1 za
0 przeciw
6 wstrzymało się

Przewodniczący  stwierdził,  że  projekt  uchwały  w  sprawie uchwalenia  zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego osiedla mieszkaniowego „ Dziekana III B” w 
Czeladzi.  został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję.

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do omówienia projektu uchwały w sprawie sprzedaży części działki nr 163/194 
k.m. 24 położonej pomiędzy ulicami Tulipanów i Mieczyków w Czeladzi. 

Grażyna Jaroń                -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały przedstawiony radnym. 



Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Kto z państwa radnych jest za przyjęciem?

GŁOSOWANIE ( radny A. Świątek nie brał udziału w głosowaniu) 

6 za
0 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie sprzedaży części działki nr 163/194 
k.m.  24  położonej  pomiędzy  ulicami  Tulipanów  i  Mieczyków  w  Czeladzi  został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję.

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy  do  omówienia  projektu  uchwały  w  sprawie  sprzedaży  ½  udziału  w 
nieruchomości składającej się z działek o nr 86/1 i 86/2 k.m. 20 położonych przy ul. Kilińskiego 
w Czeladzi.

Grażyna Jaroń                -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały przedstawiony radnym. 

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Kto z państwa radnych jest za przyjęciem?

GŁOSOWANIE 

6 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodniczący  stwierdził,  że  projekt  uchwały  w  sprawie sprzedaży  ½  udziału  w 
nieruchomości składającej się z działek o nr 86/1 i 86/2 k.m. 20 położonych przy ul. 
Kilińskiego w Czeladzi  został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję.

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy  do  omówienia  projektu  uchwały  w  sprawie  nabycia  do  gminnego  zasobu 
nieruchomości działki przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi.

Grażyna Jaroń                -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały przedstawiony radnym.



Władysław Oczkowicz                -                             Członek Komisji  

- Co nam to da, że pozyskamy dwie wąskie działki?

Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta  

- Proces scalenia, to nie jest proces, który można załatwić szybko. 

Grażyna Jaroń                -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Przedstawia na mapie położenie działek. 

Projekt uchwały został przełożony do przegłosowania na sesję.

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do omówienia projektu uchwały w sprawie sprzedaży części działki nr 74 k.m. 
30 o powierzchni około 80 mkw położonej przy ul. Topolowej w  Czeladzi.

Grażyna Jaroń                -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały przedstawiony radnym.
- Ta działka, która jest dzierżawiona stanowi część działki 74, która jest wydzielona pod drogę. 

Działka ta dzierżawiona jest od wielu lat. 

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Jeśli nie ma pytań, kto z państwa radnych jest za?

GŁOSOWANIE 

6 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie sprzedaży części działki nr 74 k. m. 
30  o  powierzchni  około  80  mkw  położonej  przy  ul.  Topolowej  w   Czeladzi  został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję.

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do omówienia projektu uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. 
części działki nr 198 k.m. 21 o pow. 151 mkw przy ul. Katowickiej w Czeladzi.

Grażyna Jaroń                -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  



- Jest to działki przy zjedzie, przy  Urzędzie. 

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Jeśli nie ma pytań, kto z państwa radnych jest za?

GŁOSOWANIE 

7 za
0 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. 
części działki nr 198 k.m. 21 o pow. 151 mkw przy ul. Katowickiej w Czeladzi  został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję.

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do omówienia kolejnego projektu uchwały.

Grażyna Jaroń                -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Jest to projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie w drodze darowizny działki nr 
242/8 przy ul. Katowickiej.

- Skarb Państwa zwrócił się do Gminy z pismem, że jest zainteresowany ponieważ są to działki 
na terenie gminy. 

Władysław Oczkowicz                -                             Członek Komisji  

- Jakie to rodzi konsekwencje?

Grażyna Jaroń                -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Przejęcie to nie rodzi żadnych środków finansowych. 

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Jeśli nie ma pytań, kto z państwa radnych jest za?

GŁOSOWANIE 

6 za
0 przeciw
1 wstrzymało się



Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję.

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do omówienia projektu uchwały w sprawie ustalenia na 2007 rok regulaminu 
określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków za 
wysługę  lat,  motywacyjnego,  funkcyjnego  za  warunki  pracy  oraz  niektóre  inne  składniki 
wynagrodzenia. 

- Proszę o wprowadzenie pana kierownika Jandałę.

Adam Jandała                   -                             Kierownik Wydziału Edukacji  

- Jest  to  nasz  ustawowy  obowiązek.  Regulamin  musi  być  uzgodniony  ze  związkami 
zawodowymi. Zostały zwiększone niektóre ze składników na wniosek jednego ze związków 
zawodowych.

- Jeśli państwo pozwolą będę musiał wprowadzić na sesje autopoprawkę poprze skreślenie § 5 
ust.1 pkt 1 ppkt a. Zostawiamy zapis: „ wychowawstwo klasy 30 zł” Druga autopoprawka w § 3 
ust.3  –  „dodatek  motywacyjny  nie  może  być  niższy  niż  80  zł  i  wyższy  niż  300  zł  dla 
nauczyciela”. Chcemy zwiększyć tą górną granicę na 400 zł. Chcemy to zwiększyć ponieważ 
w  szkołach  funkcjonują  tzn.  inspektorzy  BHP  i  to  są  najczęściej  nauczyciele.  Nie  mamy 
kompetencji w zakresie określenia dla nich dodatku za pełnienie tej funkcji. Rada Miasta nie 
ma delegacji ustawowej do ustalania dodatku za pełnienie takiej funkcji. Z drugiej strony radca 
prawny nie podpisuje żadnych umów zleceń z tymi nauczycielami, uważając że nie ma takiej 
możliwości  by to zadanie wykonywać poprze umowę zlecenie i takie jest stanowisko radcy 
prawnego  tut.  Urzędu.  Dopóki  nie  będzie  stanowiska  Inspekcji  Pracy  to  chcielibyśmy 
zwiększyć wysokość dodatku motywacyjnego. 

GŁOSOWANIE 

5 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały  ustalenia na 2007 rok regulaminu określającego 
wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę lat, 
motywacyjnego,  funkcyjnego za  warunki  pracy oraz  niektóre  inne  składniki  wynagrodzenia 
został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy  do  omówienia  projektu  uchwały  w  sprawie  powołania  i  ustalenia  składu 
osobowego  Zespołu  ds.  opiniowania  wniosków kandydatów do Nagrody  Miasta  Czeladź  i 
nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź. 

Grażyna Strączek                          -                             Członek Komisji  

Proponuje by w Zespole brał udział obecny przewodniczący Komisji Edukacji- pan Penar.



Andrzej Świątek                            -                             Zastępcy Komisji  

- Proponuje kandydaturę radnego M. Musiała.

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Kto z państwa radnych jest za zgłoszonymi kandydaturami?

GŁOSOWANIE  (Radni M. Musiał, D. Penar nie brali udziału w głosowaniu)

4 za
0 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodniczący stwierdził, że wniosek został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję. 

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do omówienia planu pracy Rady i Komisji Finansowo-Budżetowej na 2007 rok. 

Dyskusja

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do przegłosowania planu pracy Komisji Finansowo-Budżetowej na 2007 rok. 
( plan pracy w załączeniu). Kto z państwa radnych jest za?

GŁOSOWANIE

6 za
0 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodniczący stwierdził, że plan pracy  został przyjęty  przez Komisję. 



Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do spraw bieżących.
- Komisja ustaliła,  iż  posiedzenia będą odbywać się we wtorki  o godz.  14.00 w tygodniu, w 

którym planowana jest sesja.
- Jeśli nie ma innych spraw zamykam posiedzenie Komisji.

             Przewodniczący 
Komisji Finansowo-Budżetowej

            Sławomir Święch

Protokołowała:
Agnieszka Pilarek 
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